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GELDERS-OVERIJSSELSE UNIE 
W.G.M. ten Dolle 
Molenveldsingel 64 
6981 JS Doesburg 
Tel: 0313-484630 
E-mail: secretaris@afdeling8gou.nl 

 
Notulen algemene ledenvergadering dinsdag 27 februari 2018 
 
Locatie: Duivensportcentrum te Apeldoorn. Aanvang: 20.00 uur. 
 

Agenda 
 
1. (20.00-20.10) Opening. 
Marinus ten Dolle (interim voorzitter): Geachte dames en heren, welkom op onze 
voorjaarsvergadering. Zoals u straks aan de cijfers zult zien is ons ledenaantal opnieuw afgenomen. Door 
liefhebbers die zijn gestopt met de sport, maar helaas ook door diverse liefhebbers die zijn overleden, 
soms algemeen bekend, maar soms ook alleen bekend in hun eigen vereniging. Ik wil dan ook graag 
beginnen met een moment van stilte om deze liefhebbers te gedenken. Moge de goede herinneringen aan 
hen ons bijblijven en tot voorbeeld dienen. Ook weten we dat diverse liefhebbers ernstig ziek zijn. Hen 
wensen wij toe dat ze volledig mogen herstellen en verder kunnen met de duiven die hen lief zijn.  
 
Het winterseizoen met huldigingen voor de kampioenen zit er weer op. Vele liefhebbers hebben de 
toekomst in de broedschalen liggen of zelfs al rondvliegen, maar ook zijn er leden en ik denk met name de 
fondmensen die nog moeten koppelen. Voor u allen wens ik dat het een mooi seizoen mag worden, waar 
uw doelen bereikt worden en de weersgoden ons gunstig gestemd zijn, al lijkt dit nu alleen voor de 
schaatsfanaten onder ons het geval te zijn. Rond 21.15 zullen wij op verzoek van de zaalorganisatie een 
korte pauze inlassen. Ik wens u een goede vergadering toe.  
 
2. (20.10-20.15) Appèl afgevaardigden aan de hand van de appèllijst. 
Afwezige verenigingen: 0404, 0405, 0411, 0702, 0703, 0706, 0714, 0727, 0734, 0743, 0748, 0753, 0758, 
0760, 0768, 0771, 0804, 0809, 0814, 0837, 0853, 0857, 0859, 0906, 0911, 0915, 0924, 0925, 0931, 0936, 
1002, 1015, 1023, 1028, 1061. 
Aanwezig: 1.274 leden worden vertegenwoordigd, dit betekent 62% van het totaal aantal leden.  
 
3. (20.15-20.20) Notulen najaarsvergaderingen. 
Notulen ALV gehouden op 31-10-2017. 
Marinus ten Dolle: Zijn er nog op of aanmerkingen op de notulen van 31 oktober? 
0937 Luchtpost Wijchen: Ik zie dat Limoges op het programma staat. De consequentie is dat Cahors nu 
een reservevlucht is geworden. Er wordt dus een nationale vlucht opgeheven voor een niet sectorale 
vlucht. Dat is in mijn ogen een probleem.   
Marinus ten Dolle: Er tellen er 3/5 voor Nationale kampioenschappen, dus ik zie het probleem niet. 
Limoges is op de najaarsvergadering vastgesteld.  
 
Jacobs 0422: Is het mogelijk in de toekomst een besluitenlijst toe te voegen, na aanvang van de 
vergaderingen? 
Marinus ten Dolle: Akkoord.  
 
Notulen ALV gehouden op 19-12-2017. 
Marinus ten Dolle: Zijn er nog op of aanmerkingen op de notulen van 19 december? 
Vergadering: Geen vragen. 
Zowel de notulen van 13 oktober als die van 19 december worden goedgekeurd en vastgesteld door de 
vergadering.  
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4. (20.20-20.25) Jaarverslag secretaris 2017. 
Marinus ten Dolle: Ik heb op de najaarsvergadering aangegeven dat ik zou terugkomen met de aantallen 
qua leden van de afdeling 8. 
 
In 2018 heeft de afdeling 133 leden minder dan op 2 februari 2017. Er zijn nog 78 verenigingen welke 
officieel op actief staan. Enkele verenigingen hebben geen leden meer, maar deze verenigingen hebben 
zich nog niet officieel afgemeld bij de NPO. Op 31 maart 2018 zal ook 0936 uit Alverna zich afmelden. 
 
Marinus ten Dolle: Zijn er nog vragen omtrent het jaarverslag? 
Vergadering: Geen vragen.  
Het jaarverslag 2017 wordt vastgesteld, met dank aan de secretaris Marinus ten Dolle. 
 
5. (20.25-20.30) Jaarverslag penningmeester 2017. 
Wulf van Laar: Het aantal duiven dat in 2017 vervoerd is, blijkt toch meer dan in 2016, maar is minder 
dan begroot. In 2017 is er qua vervoerskosten minder begroot. Het Netto resultaat is met een minimaal 
positief resultaat afgesloten. Zijn er vragen naar aanleiding van de jaarrekening? 
0410 Kok: Op pagina 4, bij de  winst en verliesrekening. Bij de uitgaven vitesse en midfond zijn de 
uitgaven minder dan waren begroot.  
Wulf van Laar: Dat klopt. Op de midfond zijn er wel behoorlijk minder duiven gekomen dan begroot. Ik 
heb dit jaar een andere systematiek genomen, maar er waren inderdaad minder duiven dan begroot.  
 
Wulf van Laar: Zijn er vragen rondom het FCC- verslag?  
Vergadering: Geen vragen. 
Wulf van Laar: Complimenten aan de FCC- commissie. 
 
Decharge verleend aan de penningmeester en het bestuur.  
 
Wulf van Laar: Voor een aantal regio`s zijn er andere vervoerders gekomen. De vrachtprijzen zullen over 
alle categorieën met 2 cent worden verhoogd, rekening houdende met minder duiven die zullen komen 
en verwachte hogere vrachtkosten. Op deze manier hopen we het verlies te beperken. De contributie blijft 
ongewijzigd. Dat is in hoofdlijnen de begroting. Uiteindelijk begroten we een verlies van rond de 3.500 
euro.  
 
0422 Jacobs: 1 vraag over een van de uitgangspunten. Enkel 3 africhtingsvluchten worden door de 
afdeling in rekening gebracht en de overige vluchten door de regio.  
Wulf van Laar: We hebben dit uitvoerig besproken op de vorige vergaderingen en hebben dit zo 
besloten.  
0422 Jacobs: Door maatregelen van de Commissie jonge duiven is in regio Noord het verlies van de jonge 
duiven beperkt gebleven. Ik had verwacht dat er meer uniformiteit in de afdeling hierover zou komen 
rondom deze africhtingen. Ook voor Zuid. 
0430 Pap: In regio Noord hebben we 1 africhtingsvluchtje gehad met een klein verlies en de rest van de 
africhtingsvluchten is met winst vervlogen.  
Wulf van Laar: Het is lastig in te schatten. De toekomst zal uitwijzen wie hier achteraf het meest baat bij 
heeft.  
 
0410 Kok: De transportkosten zijn met 5 cent omhoog gegaan. Dit vind ik vrij fors. 
Wulf van Laar: De kilometervergoedingen van het vervoer naar de losplaats zijn behoorlijk gestegen. Als 
je ook kijkt naar de economische ontwikkelingen zie je de transportprijzen stijgen. Hier dienen we op 
voorhand rekening mee te houden.  
 
Roelofsen 0856: Ik heb een vraag over de jeugdactiviteiten. Hoe kan het dat er voor de jeugddag geen 
kosten gereserveerd meer zijn.  
Wulf van Laar: We willen dit in de toekomst de kampioenenhuldiging van de jeugdleden en seniorleden 
gaan combineren. De kosten waren te hoog in opzicht van de belangstelling.  
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Roelofsen 0856: Hoe komen we dan aan de hoge kosten terwijl er maar zo weinig leden aanwezig 
waren? 
Wulf van Laar: Er waren wel kosten gereserveerd voor de prijzen bijvoorbeeld een snackkar. Ondanks 
de lage opkomst moeten deze kosten wel betaald worden.  
 
Wulf van Laar: Kan iedereen zich vinden in de begroting? 
Vergadering: Akkoord. 
Wulf van Laar: Dank voor jullie feed back.  
 
Marinus ten Dolle: De begroting is vastgesteld. Echter heb ik nog een opmerking naar dhr. Kok. We 
hebben 11 open offertes verstuurd voor het transport van 2018 en hebben er 5 terug ontvangen. Een van 
deze transportbedrijven heeft zelfs aangegeven 28 cent per km in rekening te brengen.  
 
6. (20.30-20.40) Bestuursmededelingen. 
Marinus ten Dolle: De volgende mededelingen willen wij met u allen delen. 
- De kampioenschappen 2018 als in 2017. 
- De kampioenenhuldiging/Feestmiddag zal plaatsvinden op zaterdag 15 december. 
- In 2018 zullen er geen afdelingsattractievluchten worden georganiseerd. 
- Teletekst: Nog geen info van NPO ontvangen. 
- Melden duiven gebeurt weer via Compuclub. Gedetailleerde info is straks te vinden via het 
informatieboekje van de afdeling. 
 
- Indien een vereniging niet op tijd de gegevens inlevert bij Compuclub en men komt niet in de 
(voorlopige ) uitslag van de Compuclub en de vereniging c.q het lid gaat daarover bellen met de 
concoursleiders of stuurt een mail naar wedvluchten@afdeling8gou.nl en de vereniging wil dat het lid 
alsnog wordt opgenomen in de (voorlopige) uitslag en de rekenaar moet opnieuw rekenen, dan komen de 
kosten voor rekening van de vereniging en worden als zodanig doorbelast naar de Regio penningmeester. 
 
- In het kader van een verdergaande samenwerking in de toekomst hebben de besturen van afdeling 7, 8 
en 9 besloten op de sectorale vluchten jong, midfond en eendaagse fond, afdeling overstijgende 
vlieggebieden te vormen en daarvan via Compuclub een uitslag van te presenteren. De vlieggebieden 
zullen op basis van afstand en duivendichtheid samengesteld worden. De uitslagen hebben geen invloed 
op de afdelingskampioenschappen en zullen voor de liefhebbers geen extra kosten met zich meebrengen. 
Het aantal vlieggebieden zal nader uitgewerkt worden en zal naar verwachting tussen de 8 en 16 
vlieggebieden tellen. De verwachting is dat de liefhebbers zich afdeling overstijgend met elkaar kunnen 
meten in een mooi vlieggebied, wat interessant zou kunnen zijn voor de toekomst. 
 
- E23 Blois wordt een gezamenlijke lossing van afdeling 7,8 en 9 met een gezamenlijke uitslag, maar is 
geen officiële sectorale vlucht, waardoor er in de eigen vereniging ingekorfd kan worden. 
 
- Tijdens het seizoen zullen door de concoursleiders in de loodsen controles worden uitgevoerd op 
naleving van de regels met betrekking tot regelementen en statuten van de NPO, Afdeling of genoemd in 
het informatieboekje van de afdeling. De verenigingen krijgen van eventuele afwijkingen bericht met de 
Regio in cc. Een verslag van de controles zal geplaatst worden op de site en aan de verenigingen worden 
gezonden in de vorm van een nieuwsbrief. 
 
- Tijdens het seizoen kunnen bij verenigingen controles worden uitgevoerd door de concoursleiders of er 
volgens de geldende regels wordt ingekorfd.  
 
- Als voorbereiding op GPS-2021 en op verzoek van de Compuclub verzoeken wij de verenigingen zo 
spoedig mogelijk aan de afdeling te melden of een vereniging in het bezit van een vaste 
internetaansluiting in het verenigingslokaal. 
 
- Aanleveren wijzigingen door de verenigingen voor de Compuclub voor 1 april 2018. 

./
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0846 Ons genoegen: Een vaste internetaansluiting is niet perse nodig dit kan ook via bijv. een 
smartphone. Zo zullen veel mensen dit doen. Is het verplicht om een vaste aansluiting aan te schaffen? 
Marinus ten Dolle: Nee.  
 
0422 Jacobs: Aanvullend op de vraag. Is het de vraag van de NPO om het in het lokaal de bestanden al toe 
te sturen? Dat kan namelijk ook via 4G en hoeft niet perse met een vaste internetaansluiting.  
Misschien kan er aan de NPO de vraag gesteld worden of het doorsturen via 4G ook voldoende is. 
 
0424 Vriendenpost: Afgelopen jaar hebben we een meldsysteem in de vereniging en dit zal volgens Kees 
Poel worden gewijzigd, maar dit lees ik nu nergens terug. Ik had dit nu wel hier verwacht en dat Kees met 
een voorstel zal komen.  
Marinus ten Dolle: Je bent te snel, de meldingen zullen via Compuclub gaan gebeuren, maar moeten nog 
uitgewerkt worden. Wij kunnen straks real life zien of een duif te laat gemeld wordt. Dat kan op dit 
moment niet. Kees heeft al contact gehad met de man waar jullie de duiven melden.  
0424 Vriendenpost: Het zal fijn zijn dat het niet 2 weken voor de vluchten pas geregeld is, dus ik vraag 
of jullie hier haast mee kunnen maken.  
Marinus ten Dolle: We nemen dit mee en zullen het voorleggen aan Kees Poel, zodat het goedkomt.  
 
7. (20.40-20.50) Bestuursverkiezing. 
Aftredend en niet herkiesbaar H.J. van den Berg 
Marinus ten Dolle: Na vanaf 2005 reeds een aantal jaren deel te hebben uitgemaakt van het 
afdelingsbestuur, is Hein in 2015 opnieuw toegetreden in het bestuur en vorig jaar door u tot uw 
voorzitter gekozen als opvolger van Wim Pasman.  
 
Met zijn jaren bestuurservaring op allerlei niveaus in de duivensport, hebben we Hein leren kennen als 
iemand die altijd op zoek ging naar consensus en het liefst conflicten uit de weg ging. Tucht- en 
geschillenzaken waren hem een doorn in het oog.  
 
Helaas is er voor ons een dermate grote verandering in zijn werkkring opgetreden dat hij vanaf de zomer 
geen tijd meer kon vrijmaken voor het besturen van de afdeling. De consequentie was dan ook dat hij 
moest besluiten te stoppen als voorzitter en lid van het bestuur. Helaas kan hij ook vanavond niet 
aanwezig zijn.  
 
Wij danken Hein voor zijn inzet en zullen hem onze erkentelijkheid laten blijken in de vorm van een 
cadeau dat we persoonlijk thuis zullen overhandigen.  
 
Reglementair aftredend en dus niet herkiesbaar Roel den Dulk. 
 
Marinus ten Dolle: Het bestuur stelt echter voor hem tot de najaarsvergadering deel van het bestuur te 
laten uitmaken om in staat te zijn, zijn kennis als concoursleider komend vliegseizoen te benutten en zijn 
kennis over te dragen. 
Vergadering: Akkoord, tot aan de najaarsvergadering blijft Roel den Dulk deel van het bestuur.  
 
Het bestuur draagt als nieuwe bestuursleden voor: Mw. M. Reijnen en dhr. G. Willemsen. 
Marinus ten Dolle: Na het publiceren van de voorlopige agenda en de definitieve agenda 4 weken 
geleden is er in het bestuur in bijzijn van nieuwe kandidaat bestuursleden uitvoerig gesproken over de 
taakverdeling binnen het bestuur.  
 
De uitkomst van deze bespreking is dat mevrouw Marieke Reijnen ons inziens de taak van voorzitter over 
zou moeten nemen. Wij stellen dan ook voor Marieke Reijnen te benoemen als voorzitter, waarbij ze waar 
nodig nog bijgestaan zal worden door de interim- voorzitter tot aan de najaarsvergadering. Waar ze het 
stokje volledig zal overnemen. Ik wil vragen of Marieke naar voren wil komen en zich kort voorstelt aan 
de zaal. 
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Marieke Reijnen: Dankjewel voorzitter. Mijn naam is Marieke Reijnen en ik ben werkzaam als 
accountant in Nijmegen. Inmiddels ben ik 5 jaar voorzitter van pv de Zwaluw in Beneden- leeuwen. Ik heb 
mijn 3- jarige termijn bij de FCC- commissie erop zitten, mede hierdoor wil ik mijn kennis nu graag 
overdragen aan de afdeling.  
Marinus ten Dolle: Marieke gefeliciteerd. Je bent zoals je ziet aangenomen als voorzitter door de 
vergadering.  
 
Marinus ten Dolle: Naast Marieke hebben we nog een kandidaat bestuurslid gevonden welke zich 
vandaag verkiesbaar wil stellen tot intreden van het afdelingsbestuur. Ik wil ook vragen aan dhr. Gerard 
Willemsen of hij naar voren wil komen en zich kort voorstelt aan de zaal. 
 
Gerard Willemsen: Mijn naam is Gerard Willemsen, ik ben 60 jaar en kom uit Welsum. Ik ben lid bij pv 
de Luchtpost in Vaassen, waar ik verschillende bestuursfuncties heb gehad en nog steeds uitvoer. 
Hiernaast heb ik een volledige baan, maar ik heb mij toch beschikbaar gesteld voor het afdelingsbestuur. 
Bij voorbaat wil ik u bedanken voor het in mij gestelde vertrouwen en wil mijn ervaring graag delen met 
de afdeling.  
Marinus ten Dolle: Gerard gefeliciteerd, zoals ook jij ziet ben je aangenomen door de vergadering.  

 
Marinus ten Dolle: Het bestuur stelt voor om ondergetekende tot de najaarsvergadering te benoemen 
tot interim- voorzitter naast zijn taak als secretaris. Op de najaarsvergadering zal de nieuwe voorzitter 
Mw. M. Reijnen de voorzittersrol definitief overnemen van de heer ten Dolle. 
Vergadering: Akkoord.  
 
Marinus ten Dolle: Het bestuur is dringend op zoek naar versterking van het bestuur m.n. in de functie 
van 2e concoursleider en 2e penningmeester. In het bestuur is regio 4 nog onder- vertegenwoordigd. 
 
Een taak binnen het bestuur moet ook bij de persoon passen en deze twee functies zijn op dit moment 
moeilijk in te vullen. Ik verzoek u allen om aan de leden te vragen of er kandidaten zijn om deze functies 
in te vullen.  
 
8. (20.50) Verkiezing kiesmannen NPO.  
Bestuur draagt als kiesman voor. M. ten Dolle en W. van Laar 
Bestuur draagt als Reserve kiesman/vrouw Mw. M. Reijnen voor. 
Marinus ten Dolle: Mag ik uw toestemming? 
Vergadering: Akkoord. 
  
9.  (20.50) Verkiezing FCC.   
- Mevrouw M. Reijnen is aftredend en niet herkiesbaar. 
Marinus ten Dolle: Marieke ik wil je bedanken dat je als FCC- lid de kas van de afdeling de afgelopen 3 
jaar hebt gecontroleerd.  
 
-Vacatures:  Er zijn nu 2 vacatures voor de FCC. Het bestuur doet een dringend beroep op de vergadering 
kandidaten hiervoor aan te dragen. 
Marinus ten Dolle: Het is ook in uw belang dat deze twee vacatures worden gevuld. Kan ik alvast 
mensen noteren? Als er niemand opstaat vanavond zal ik contact moeten leggen met de regio en 
verenigingssecretarissen om op zoek te gaan naar geschikte personen. We zullen het nogmaals op de site 
plaatsen.  
 
10. (20.55)Bestuursvoorstellen. 
Marinus ten Dolle: Het bestuur heeft veel informatie gedeeld in de mededelingen, maar heeft geen 
voorstellen.  
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11. (20.55-21.15) Verenigingsvoorstellen. 
11.1.a. PV Nooit Gedacht Ochten (1015) Langs deze weg wil ik u het volgende punt voorleggen voor de 
voorjaarsvergadering, namelijk het raadplegen van teletekst via SBS6. Het zal ongetwijfeld reeds bij u 
bekend zijn dat SBS6 stopt met teletekst en graag vernemen wij dan ook wat de oplossing voor dit probleem 
wordt. 
Marinus ten Dolle: Bestuur neemt dit mee naar de ledenraad NPO. Meer kan er denk ik op dit moment 
ook niet gedaan worden.  
 
11.1.b. Een vraag van onze kant die ook met de lossingen te maken heeft, is of er tijdig via de site van de 
afdeling gecommuniceerd kan worden over de stand van zaken. Regelmatig komt het voor dat de melding 
verschijnt: nader bericht om 12.00 uur(voorbeeld) en dat er dan om 12.30 uur nog niks op staat. Het zou 
voor een ieder wenselijk zijn als de genoemde tijden dan ook in acht worden genomen. 
Marinus ten Dolle: Tot nu toe heeft de concoursleider gewacht met plaatsen totdat er daadwerkelijk 
nieuws was van de lossingsplaats. Dit kwam soms later dan verwacht of afgesproken. Een oplossing is dat 
we op het afgesproken tijdstip melden dat er nog geen nieuws is en verwijzen naar een later tijdstip. 
Uiteraard zullen we de lossingsverantwoordelijken verzoeken zo adequaat mogelijk te berichten. 
 
11.2.  P.V.de Postduif Ede  ( 0731 ). Wij willen toch nog even aandacht vragen voor de doordeweekse 
africhtingen.(week 15-25) Er is bij onze vereniging toch behoefte aan de doordeweekse africhtingen. 
Daarom hier het verzoek om dit alsnog op de voorjaarsvergadering in stemming te brengen. 
Marinus ten Dolle: Wil deze vereniging het nog nader toelichten? 
0731 Postduif: Er waren enkele fondliefhebbers die dit graag zouden zien. Ze vliegen geen vitesse of 
midfond en willen de duiven graag doordeweeks africhten.  
Marinus ten Dolle: Ik zag dat het voornamelijk ging over het begin van het seizoen. We brengen het in 
stemming, maar we moeten er wel aan denken dat dit kostendekkend moet gebeuren. We moeten 
ongeveer 1.200 duiven in de wagen hebben zitten om de kosten te dekken. 
Stemming: Vergadering stemt voor doordeweekse africhtingen tussen week 15 en 25.  
 
Marinus ten Dolle: We gaan dit op ons nemen om het te organiseren, maar wanneer er geen 
belangstelling voor is (minimaal rond de 1.200) duiven moeten we het stopzetten. De duiven zullen 
opgehaald worden op de locaties die op de najaarsvergadering besproken zijn.  
 
11.3.  P.V. Elst & Omstreken. Bij deze willen wij een voorstel indienen, met betrekking tot het 
vliegprogramma 2018. Ons voorstel is om Limoges (middaglossing) in week 22 te vervangen door Brive. 
Onze motivatie hiervoor is dat Limoges een te korte afstand  (afstand Veenendaal 750 km.) heeft voor onze 
afdeling en dan vooral voor Regio 3 en Regio 4. In het verleden hebben wij als afdeling ook Brive (afstand 
Veenendaal 820 km) zonder problemen vervlogen. 
Preadvies: Besluit aan de vergadering. Ter info: Afdeling 7 staat dat weekend in Periqueux en afdeling 9 
staat in Limoges. Limoges was door bestuur afdeling 8 voorgesteld i.o.m. de NU. 
Marinus ten Dolle: Ik vind dat de fondliefhebbers dit beter zelf zouden kunnen besluiten dus wil het in 
stemming brengen.  
 
0865 van Doorn: Op de najaarsvergadering is Limoges aangenomen. Er is op de extra vergadering van 
19 december door mij gevraagd of er geen Periqueux kon worden gevlogen. Toen is er verteld dat er niet 
over gestemd ging worden, omdat het de vergadering ervoor pas is aangenomen. Dus ik ga er van uit dat 
dit voorstel gepasseerd wordt.  
Marinus ten Dolle: Ik wil de fondliefhebbers de kans wel geven. Er waren op 19 december te weinig 
mensen om dit officieel te laten gelden, dat moeten we niet vergeten.  
Stemming: De vergadering stemt tegen het voorstel, dus Limoges blijft staan.  
Marinus ten Dolle: Het is 09:15 dus we gaan even pauzeren en gaan met een kwartier weer verder.  
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12. (21.30-21:55) Voorstellen ledenraad NPO 10-03-2018. 
Voorstellen bestuur NPO 
- Voorstel wijziging regeling lossingen Marathon. Lossen tussen 10.00 en 15.00 uur. Bij extreme 
weersverwachting zo vroeg mogelijk los. Donderdagavond op losplaats aanwezig.  
Advies NPO: sectie marathon opvolgen. 
 
0410 Kok: Ik ben zeer ontstemd dat de NPO met dit voorstel komt. We hebben jaren gestreden voor een 
goed reglement omtrent de middaglossingen. Daar zijn nooit klachten over geweest en toch gaat de NPO 
dit veranderen. Waar de afdeling toen voor heeft gestreden wordt in 1 keer afgebroken. Ik hoop dat de 
NPO dit eerst door de sectie Marathon laat bekijken en dan met voorstellen komt. 
Marinus ten Dolle: We kunnen het advies van Kok volgen, en de NPO adviseren om eerst de vergadering 
van de secties afwachten.  
0410 Kok: Maandag 5 maart worden de sectiebestuursleden pas benoemd.  
Marinus ten Dolle: Ik kan meestemmen met de NPO of uw advies laten horen richting de NPO en het 
voorstel terug te laten trekken.  
0430 Pap: Het hele verhaal van GPS2021 is bedoeld om de liefhebbers meer te betrekken bij dit soort 
beslissingen. Toch lijkt het er nu op dat de NPO het voor het zeggen heeft. We kunnen dit niet accepteren 
en de NPO zal dit terug moeten trekken.  
0803 Heezen: 31 januari zijn wij in Papendal geweest. De sectie marathon was het meest 
vertegenwoordigd. We zijn met een man of 10 bij elkaar geweest, hier zijn een aantal afspraken gemaakt, 
zoals het voorstel in stand te houden zoals dit was. Ten alle tijden kan er bij goed weer gelost worden 
tussen 12 en 14 uur met uitstel tot 15 uur en mag er eventueel om 10 uur gestart worden te lossen. Mocht 
er door de weersverwachtingen vroeger gelost moeten worden dan zo vroeg mogelijk, zodat iedereen 
hun duiven s avonds thuis kan krijgen.  
0410 Kok: Dit is door een commissie zomaar bedacht en hier zou eigenlijk volledige inspraak op moeten 
komen. Op vrijdag kun je nog niet zeggen of je later in het weekend wel kunt lossen door de steeds 
onvoorspelbaarder wordende weersomstandigheden.  
Marinus ten Dolle: We gaan deze discussie nu niet hier voeren. Graag breng ik het in stemming:  
 
Marinus ten Dolle: Volgen we het advies van de NPO? 
Vergadering: Tegen. 
 
- Optimalisering en certificering Centrale hokken. Geen doorverkoop van duiven. Duiven op juiste wijze 
afvoeren via destructiebedrijf. Kosten verhalen op liefhebbers voor verzorging en afvoeren. 
Voorstel NPO: vanaf 2018 voor elke opgevangen duif €5,-- innen bij de liefhebber ongeacht of de duif 
wordt opgehaald. 
Marinus ten Dolle: We hebben niet kunnen lezen hoe de 5 euro onderbouwd is. We hebben dit in het 
bestuur besproken en geconstateerd dat het eigenlijk geen verkeerd plan is. Het bedrag is echter wellicht 
te hoog. We zouden een amendement in kunnen dienen en aangeven dat het bedrag niet onderbouwd is 
door de NPO en dat 2 euro of 2,50 wellicht een reëel bedrag is. Een andere optie is om het voorstel van de 
NPO te ondersteunen of we stemmen het voorstel weg.  
 
0846 Arends: Het idee is niet onaardig. Maar in de praktijk zal het een verzamelbak worden van alle 
jonge duiven. Het word dan ineens best interessant om jonge duiven dan naar een centraal hok te 
brengen en zelf geen duiven meer op geven aan de liefhebber rechtstreeks.  
Marinus ten Dolle: Dat wil ik wel betwijfelen. Alleen het centrale hok wordt er beter van, niet de 
liefhebber die de jonge duiven aanlevert. 
0865 van Doorn: Wanneer ik bijvoorbeeld een duif weggeeft aan een andere liefhebber. Dan moet ik 
deze kosten dus betalen.  
Marinus ten Dolle: Ja dat klopt, maar dan moet je dat zelf goed voor elkaar hebben.  
0865 van Doorn: Ik denk dat je daar weinig invloed op hebt. En hoe gaat dit met overleden liefhebbers? 
Er worden wel eens duiven opgegeven van mensen die al niet meer lid zijn of overleden? Hoe gaat de NPO 
dit doen? 
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Marinus ten Dolle: Laat ik het anders stellen, weet je een oplossing? 
0865 van Doorn: Een duif online af kunnen melden. 
 
0430 Pap: De wet? Op welke wet kunnen zij mij 5 euro laten betalen? Doe 2 cent bij de vaste voetring op 
en laat het ze regelen vanuit de NPO?  
 
Marinus ten Dolle: Ik proef dat dit voorstel nu niet geschikt is en de NPO dit later doormiddel van een 
aangepast voorstel in stemming moet laten brengen. 
Vergadering: Akkoord.  
 
Voorstellen afdelingen. 
- Afd.5. Voorstel om punten Nat. Kampioenschappen dag fond uit rayons te halen. 
Voorstel NPO: Niet uit kleinere rayons. Alleen uit Noord en Zuid. 
Marinus ten Dolle: kunnen wij het voorstel van de NPO ondersteunen? 
Vergadering: Akkoord. 
 
- Afd. 9. 5 van de 6 marathon vluchten tellen voor Nat. Kampioenschap. 
NPO: Hoort op de najaarsvergadering. Voor 2018 geen aanpassing. 
Marinus ten Dolle: Ik denk dat we dit wel kunnen volgen.  
 
- afd. 9. Elders inkorven en in eigen lokaal klokken afslaan. 

• Niet toegestaan op Nat. en sectorale vluchten. 
• Er moeten minimaal 5 deelnemers van 1 vereniging zijn om te mogen afslaan in eigen lokaal. 
• Bij dubbelvlucht mag dit wanneer beide vluchten gelijk afgeslagen worden en er meer dan 5 

deelnemers zijn. 
NPO: Akkoord. Wanneer dit technisch bij Compuclub mogelijk is m.b.t. insturen D- en W bestanden. 
Marinus ten Dolle: We moeten nog afwachten of het technisch mogelijk is bij Compuclub. De NPO legt 
het bij Compuclub neer.  
 
- afd. 11. Loslaten inkorfdag Nat. Chateauroux, maar bepalen aankomst tijdstip op losplaats. Vrijdag om 

17.00 uur. 

NPO: Vasthouden aan donderdag inkorving en andere oplossing zoeken t.a.v. vervoer. Bijv. 2 chauffeurs. 

Marinus ten Dolle: Ik vind dat wij hier ook net als de NPO aan vast moeten houden. Bent u het hier mee 

eens?  

Vergadering: Akkoord. 
 
13. (21.55-22.00) Rondvraag. 
0742 Schaftenaar: Graag meenemen naar de ledenraad. In 2017 hebben alle verenigingen hun 
bescheiden in moeten leveren bij de NPO. We hebben hier nog niks van gehoord. Graag krijg ik hier een 
onderbouwing van.  
Marinus ten Dolle: Dat vind ik een goed punt.  
 
14. (22.00) Sluiting. 
Marinus ten Dolle: Ik wens u allen een heel goed vliegseizoen toe en dank u voor uw inbreng. Een wel 
thuis gewenst en we zien elkaar terug op de najaarsvergadering onder voorzitterschap van mevrouw 
Reijnen.  
 

Besluitenlijst 27-02-2018 

 Notulen 13 oktober 2017 en 19 december 2017 zijn goedgekeurd door de vergadering. 

 Jaarverslag 2017 van de secretaris zijn goedgekeurd en is vastgesteld.  

 Decharge verleend aan de penningmeester omtrent jaarverslag 2017. 
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 Begroting 2018 is vastgesteld door de vergadering. 

Verkiezingen: 

 De heer H.J. van den Berg is officieel afgetreden als voorzitter van de GOU. 

 De heer R. den Dulk blijft tot de najaarsvergadering 2018 deel uit maken van het afdelingsbestuur.  

 Mevrouw M. Reijnen aangenomen als voorzitter van de afdeling 8 GOU. 

 De heer M.G.M. ten  Dolle blijft tot aan de najaarsvergadering 2018 interim- voorzitter. 

 De heer G. Willemsen is aangenomen binnen het bestuur van de afdeling 8 GOU. 

 De heren W. van Laar en M.G.M. ten Dolle zijn aangenomen als afgevaardigden op de NPO- 

ledenraad. 

 Mevrouw M. Reijnen is aangenomen als reserve- kiesman/vrouw op de NPO- ledenraad. 

 Mevrouw M. Reijnen is afgetreden als FCC- lid.  

Voorstellen: 

 De vergadering stemt voor de doordeweekse africhtingsvluchten van week 15 t/m 25. (Wanneer 

het aantal duiven onder de 1.200 komt, zullen deze komen te vervallen.)  

 De vergadering stemt tegen het voorstel om Brive te vervliegen i.p.v. Limoges. Limoges blijft 

staan.  

 De vergadering stemt tegen het voorstel NPO, om de marathonvluchten te lossen tussen 10.00 en 

15.00.  

 De vergadering stemt tegen het voorstel NPO, om de centrale hokken te optimaliseren en 

daarvoor een vergoeding van 5,- te hanteren per duif.  

 De vergadering stemt tegen het voorstel van afdeling 5 om de punten voor het nationaal 

kampioenschap dagfond uit de rayons te halen.  

 De vergadering stemt voor het voorstel van afdeling 9 om 5/6 vluchten te laten tellen voor het 

nationaal kampioenschap marathon.  

 De vergadering stemt tegen het voorstel van afdeling 11, om de duiven al op woensdag in te 

korven voor nationaal Chateauroux. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Jelle Derks 
2e secretaris 
Afdeling 8 GOU 


